

盡情的敬拜

Extravagant Worship

【詩Ps 29: 1~2】



【詩 29:1~2】1（大衛的詩。） 神的眾子啊，你們要將榮耀、能力歸給耶和華，歸給耶和華！2要將耶和華的名所當得的榮耀歸給他，以聖潔的妝飾（的：或作為）敬拜耶和華。

【Ps 29:1~2】1A psalm of David. Ascribe to the LORD, O mighty ones, ascribe to the LORD glory and strength. 2 Ascribe to the LORD the glory due his name; worship the LORD in the splendor of his holiness.

盡情的敬拜 Extravagant Worship
【詩Ps 29:1~2】

什麼是“敬拜”？如何成為盡情的敬拜者？

What is “Worship”? How to become an extravagant worshiper?

一、全心領受主的愛 Receive God's
Love wholeheartedly

【詩Ps 29:1】1（大衛的詩。） 神的眾子啊，你們要將榮耀、能力歸給耶和華，歸給耶和華！^{1A}
psalm of David. Ascribe to the LORD, O mighty ones, ascribe to the LORD glory and strength.

盡情的敬拜 Extravagant Worship
【詩Ps 29:1~2】

9惟有你們是被揀選的族類，是有君尊的祭司，是聖潔的國度，是屬神的子民，要叫你們宣揚那召你們出黑暗入奇妙光明者的美德。【彼前 2:9】

⁹But you are a chosen people, a royal priesthood, a holy nation, a people belonging to God, that you may declare the praises of him who called you out of darkness into his wonderful light. 【1Pet 2:9】

盡情的敬拜 Extravagant Worship
【詩Ps 29:1~2】

什麼是“敬拜”？如何成為盡情的敬拜者？

What is “Worship”? How to become an extravagant worshiper?

二、專心尋求神的面 Focus on seeking the face of God

【詩Ps 29:2a】 2要將耶和華的名所當得的榮耀歸給他...
2Ascribe to the LORD the glory due his name...

1、在你的困境中讚美神 Praise God in your dilemma

盡情的敬拜 Extravagant Worship
【詩Ps 29:1~2】

20挪亞為耶和華築了一座壇，拿各類潔淨的牲畜、飛鳥獻在壇上為燔祭。 **21耶和華聞那馨香之氣，就心裡說：我不再因人的緣故咒詛地（人從小時心裡懷著惡念），也不再按著我才行的滅各種的活物了。** **22地還存留的時候，稼穡、寒暑、冬夏、晝夜就永不停息了。**
【創 8:20~22】

20Then Noah built an altar to the LORD and, taking some of all the clean animals and clean birds, he sacrificed burnt offerings on it. **21**The LORD smelled the pleasing aroma and said in his heart: "Never again will I curse the ground because of man, even though every inclination of his heart is evil from childhood. And never again will I destroy all living creatures, as I have done. **22**"As long as the earth endures, seedtime and harvest, cold and heat, summer and winter, day and night will never cease." 【Gen 8:20~22】

盡情的敬拜 Extravagant Worship
【詩Ps 29:1~2】

什麼是“敬拜”？如何成為盡情的敬拜者？

What is “Worship”? How to become an extravagant worshiper?

二、專心尋求神的面 Focus on seeking the face of God

【詩Ps 29:2a】 2要將耶和華的名所當得的榮耀歸給他...
2Ascribe to the LORD the glory due his name...

1、在你的困境中讚美神 Praise God in your dilemma

2、將你的最愛獻給神 Give your most love to God

盡情的敬拜 Extravagant Worship
【詩Ps 29:1~2】

¹¹耶和華的使者從天上呼叫他說：亞伯拉罕！亞伯拉罕！他說：我在這裡。¹²天使說：你不可在這童子身上下手。一點不可害他！**現在我知道你是敬畏 神的了；因為你沒有將你的兒子，就是你獨生的兒子，留下不給我。**【創 22:11~12】

¹¹But the angel of the LORD called out to him from heaven, "Abraham! Abraham!" "Here I am," he replied. ¹²"Do not lay a hand on the boy," he said. "Do not do anything to him. Now I know that you fear God, because you have not withheld from me your son, your only son." 【Gen 22:11~12】



盡情的敬拜 Extravagant Worship
【詩Ps 29:1~2】

什麼是“敬拜”？如何成為盡情的敬拜者？

What is “Worship”? How to become an extravagant worshiper?

二、專心尋求神的面 Focus on seeking the face of God

【詩Ps 29:2a】 2要將耶和華的名所當得的榮耀歸給他...
2Ascribe to the LORD the glory due his name...

- 1、在你的困境中讚美神 Praise God in your dilemma
- 2、將你的最愛獻給神 Give your most love to God
- 3、盡力付上代價 Try the best to pay price

盡情的敬拜 Extravagant Worship
【詩Ps 29:1~2】

²⁴大衛王對阿珥楠說：不然！我必要用足價向你買。我不用你的物獻給耶和華，也不用白得之物獻為燔祭。²⁵於是大衛為那塊地平了六百舍客勒金子給阿珥楠。²⁶大衛在那裡為耶和華築了一座壇，獻燔祭和平安祭，求告耶和華。耶和華就應允他，使火從天降在燔祭壇上。【代上 21:24~26】

²⁴But King David replied to Araunah, "No, I insist on paying the full price. I will not take for the LORD what is yours, or sacrifice a burnt offering that costs me nothing." ²⁵So David paid Araunah six hundred shekels of gold for the site. ²⁶David built an altar to the LORD there and sacrificed burnt offerings and fellowship offerings. He called on the LORD, and the LORD answered him with fire from heaven on the altar of burnt offering. 【1Chr 21:24~26】

盡情的敬拜 Extravagant Worship
【詩Ps 29:1~2】

什麼是“敬拜”？如何成為盡情的敬拜者？

What is “Worship”? How to become an extravagant worshiper?

一、全心領受主的愛 Receive God's Love wholeheartedly

二、專心尋求神的面 Focus on seeking the face of God

三、成為你生活方式 Have worship become
your life style

【詩Ps 29:2b】 ... 當以聖潔的(的或作為)妝飾敬拜
耶和華 worship the LORD in the splendor of his
holiness.

盡情的敬拜 Extravagant Worship
【詩Ps 29:1~2】

¹¹耶和華啊，求你將你的道指教我；我要照你的真理行；求你使我專心敬畏你的名！【詩 86:11】

¹¹Teach me your way, O LORD, and I will walk in your truth; give me an undivided heart, that I may fear your name. 【Ps 86:11】



盡情的敬拜 Extravagant Worship
【詩Ps 29:1~2】

什麼是“敬拜”？如何成為盡情的敬拜者？

What is “Worship”? How to become an extravagant worshiper?

一、全心領受主的愛 Receive God's Love wholeheartedly

二、專心尋求神的面 Focus on seeking the face of God

三、成為你生活方式 Have worship become your life style